
Assemblea 18/05/24
A les 20.30h al club de l’escola

Assistents
Veure el final del document.

Ordre del dia
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior.

2. Comunicació famílies i participació.

3. Climatització.

4. Adquisició de llibres de text.

5. Comissions.

6. Valoracions i noves propostes.

Notes
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior

S’aprova l’acta amb el vot a favor de totes les participants.
Durant l’Assemblea es veu que hi ha un error en la redacció de l’acte que dóna peu a confusions i des de la junta hi ha el
compromís de reescriure-ho.

2. Comunicació famílies i partició.
L’Adriana explica que s’ha anat provant la comunitat. Aquesta serveix per fer difusió de cursos de l’AFFAC i altres
formacions, així com temes de l’ajuntament o actes al poble. Aquest canal de comunicació ens ha de permetre no saturar el
Dinantia. S’acorda parlar amb direcció i temps de migdia per no duplicar informacions al dinantià i preservar-lo pels temes
d’escola més importants o les comunicacions més directes. És important mantenir una coherència en les comunicacions i un
bon equilibri davant l’excés d’informació que es rep. Es concensuen que hi ha informacions que no haurien de passar per
dinantià, però si per Comunicats de whatsapp (escola música de valldoreix, cinema TEA, etc).

Es pregunta l’opinió de la comunitat a les assistents. No es tan invasiu com el Dinantia, els missatges queden registrats i és
més fàcil cercar la informació. Ens consta que han marxat dos famílies de 5é de tota l’escola. En general es mostra una
opinió molt favorable.

Es pregunta sobre la possibilitat de fer el Dinantia bidireccional. La direcció de l’escola a l’inici d’implantar el DInantia va
decidir que no ho volien fer, tot i que ens consta que, actualment és un debat que tenen pendent.
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Algunes famílies es queixen que els falta un mail directe amb les tutores (xtec, dinantia o ferraniclua), sense que hi hagi un
intermediari enmig. S’explica que a nivell organitzatiu es prefereix que totes les comunicacions passin per secretaria, ja que
si s’avisa amb un correu que un nen no vé, la tutora, al fer classe, no mira el correu.
També s’explica que la secretaria no obre els correus i que simplement fa l’enviament al correu personal de la mestra
(xtec.cat), que difereix del que tenen els alumnes per les comunicacions mestre-alumnat (ferranclua.cat). A nivell intern, pel
claustre els és més convenient aquesta organització.

3. Climatització.
Hi ha tot un moviment a les escoles públiques de sant Cugat per demanar la climatització dels centres i una millora de les
ombres als patis. S’explica que, com sempre, nosaltres tot això ho reclamem a l’EMD i no a l’ajuntament de Sant Cugat i com
que amb el canvi de govern havien estat receptius a les propostes de direcció, havíem optat per donar suport a les escoles
de Sant Cugat com a comunitat, sense pressionar excessivament l’EMD.
L’Esther E. va enviar una proposta de climatització per tota l’escola a l’’EMD. Aquesta està fent un estudi de l’escola per
climatitzar un parell de sales i posar ventiladors a les aules, però sembla que el fals sostre complica el tema.
Al pati, hi ha previst un projecte de direcció i per tant s’han demanat lones o carpes temporals per passar aquesta
temporada fins a la resolució del projecte definitiu de patis.

La junta comenta que a finals de mes està prevista una reunió amb l’EMD per parlar d’aquest tema entre d’altres.

Tanmateix, una assitent que es membre de l’AFA de la Bressol, comenta que aquest curs escolar l’EMD prioritza la
climatització de l’escola bressol i que està prevista l’instal.lació d’uns pinguins a cada classe.

4. Adquisicíó de llibres de text.

S’ha tornat a plantejar com gestionar l’adquisició de llibres de text i s’opta per centralitzar la compra. L’AFA s’encarrega de
demanar els llibres i centralitzar la recollida en un mateix punt, afavorint d’aquesta manera a reduir l’impacte
mediambiental.

Un altre aspecte que ens ha fet replantejar-nos el funcionament són els xecs escolars, ja que compliquen una mica la
logìstica. Tot i així, com anovetat, aquest any les escoles i les AFA’s també poden acceptar els xecs com a forma de
pagament.

S’estan contemplant diverses alternatives, la compra a un petit comerç del poble (El pati de llibres), la compra directa a
editorial ( fan un gran descompte però no accepten xecs) o totes dues, ja que a l’escola tenim llibres de diferents editorials.
S’està estudiant quina és la manera que beneficiï més a les famílies.

Les famílies que participena a l’assemblea fan diferents propostes:b crear un compte bancaria exclusiu per a la compra dels
llibres per tal de gestionar millor els rebuts, utilitzar un formulari jotform per visualitzar nens, alumnes, etc.

Es decideix passar les propostes rebudes a Tresoreria per acabar de veure quina formula és la més adecuada.

Tanmateix, es comenta que es farà una convocatòria per demanar ajuda per fer lots de llibres.



3

5. Comissions.

Esports
S’ha fet venda de samarretes per Sant Jordi i en dos setmanes es farà venda a la bressol. L'stock que queda són talles
petites, es decideix vendre les samarretes per la canalla que entrarà l’any vinent al Ferran. Es valora la possibilitat de fer
samarretes noves i canviar el disseny, que es vegi el nom de l’escola.
Anys enrere el disseny de les samarretes sorgia d’un concurs entre l’alumnat del centre.
Sorgeix debat sobre l'ús de samarretes per part de l’alumnat en excursions i altres esdeveniments. Hi ha opinions per a tots
els gustos.
No s’han fet altres propostes.

Festa final de curs
Als representants els urgeix saber quines són les tasques que ha de fer cada curs. S’explica que tot serà fàcil i que es
tractarà bàsicament que tothom es pugui implicar en la festa, muntatge desmuntatge, … és a dir, fer partícip a tota la
comunitat en l’organització.

Es planteja la possibilitat de plantejar un seguit de tasques i que cada any ho facin els mateixos grups. Per exemple, cicle
inicial prepara l’espai de taules, 3r desmonta carpes, etc.
S’explica breument l’estructura de la festa:
Balls escola
Tallers (famílies) + grup de música de famílies + taller dinamitzat
Sopar
Grup de música
Rifa? LA comissió té dificultats per trobar gent per organitzar i dinamitzar-la. Es farà una última convocatòria.

Solidaritat
El Quilo, s’està mirant altres opcions com una campanya de material escolar per infants de la Creu Roja. També mirar de fer
sensibilització amb el tema del malbaratament alimentari. EL proper aliment a recollir seran MACARRONS.

Menjador
L’Almodis expressa la seva preocupació perquè s’està llençant molt de menjar al menjador.
Es parla del menjar a l’escola i dels menus escolars actuals.
Es planteja la idea de tornar a muntar els dinars sorpresa des de l’AFA alhora de menjador.

Queixes/suggeriements menjador. Com implementar millores en el menú i l’organització? Les demandes del monitoratge
no arriben a Paidos i s’acorda que aquestes ho traslladin a la coordinació del temps de migdia.

Sorgeix la idea de tornar a demanar a les famílies que no posin entrepans grans o molt de menjar als nens perquè després
no tenen gana (tenen 1h30 entre el pati del matí i l’hora de dinar) Es valora si seria important replantejar que la canalla
esmorzi fruita a l’escola fins a 3r, enlloc d’entrepans, brioxeria industrial, …
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Paneroles a l’escola. S’ha d’insistir a l’EMD sobre el tema

Extraescolars
Es comenten els resultats de l’enquesta que es va passar després dels neguit sorgit en l’ultima assemblea. La comissió
passarà un dinantià amb els resultats i les valoracions. Pel curs 24-25 no hi haurà canvi d’empresa d’anglès. S’ha fet reunió
amb Kidsandus, direcció, Junta i Atlas per gestionar l’activitat del proper curs.

Tanmateix, es planteja quin és el sentit de les extraescolars en una escola pública i si hem de deixar entrar empreses amb
afany de lucre dins del centre. També es posa sobre la taula el fet que les extraescolars no han de suplir les carències de
l’escola pública. Com que es tard, es valora que seria interessant plantejar una assemblea per tractar aquest tema.

6. Valoracions i noves propostes.
No hi ha hagut temps per encetar aquest punt i no s’ha parlat.
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Assistents

1. Raquel Leyva 5è i i4

2. Carla Fonrodona i4

3. Laura Olivella i4 I 1r

4. Eva Benito i5

5. Almodis Ortega 5è

6. Maribel Husillos 3r

7. Mar Marcos Lopez i5

8. Lorena Fernandez Ferrera. 1r

9. Monica Llastarri (secretària) 1r I 4t

10. Andy Elvenhaus i5

11. Elisa Canal Beeby 5è

12. Marta Navarro Jané 3r I i5

13. Mariona Parera (vocal) 1r i 4t

14. Adriana Beltrand (presidenta) i5

15. Anna Soler (vicepresidenta) i5 i 3r


